
Agent Dodo: Czuje się świetnie w Romie

News - ASRoma.pl

Jednym z najlepszych graczy wczorajszego meczu Coppa Italia z Sampdorią

był Dodo. Brazylijczyk korzysta z kontuzji Balzarettiego, zaliczając coraz

lepsze występy. Portal calciomercato.it skontaktował się z agentem

Brazylijczyka, Roberto Calendą, który zajmuje się też sprawami Maicona. 

 

- Roma ma jasne plany co do Dodo. Jest młodym graczem o wielkich

perspektywach, absolutnym talentem z wielkim oddaniem dla pracy. Miał bardzo

poważną kontuzję, która odsunęła go na długo od boiska: całkowicie ją

przezwyciężył, ale trzeba mu dać niezbędny czas na ponowne przystosowanie się i

rozwój. Krytyka po meczu z Juventusem jest częścią gry, a zatem jest normalne, że

istnieje. Każdy może wyrazić swoją opinię. Myślę jednak, że powinniśmy zobaczyć

skąd pochodzą pewne komentarze i z jakiego powodu są robione. Dodo jest bardzo

zrównoważonym chłopakiem, wie, jak ocenić takie rzeczy. Kto zna piłkę, wie, że są

pewne mechanizmy, które dotyczą młodych graczy, zwłaszcza tych, którzy mieli

kontuzję. Wierzę, że występy, które zalicza chłopak, świadczą o dobrej inwestycji,

której dokonał, kupując jego, klub Giallorossich.

Mówi się o zainteresowaniu Tottenhamu i Torino?

- Nie wiem czy jakiś klub może być zainteresowany moim klientem. Pewnym jest, że

jeśli wpłynęły jakieś oferty do Romy, zostały odrzucone. Nigdy nie rozmawialiśmy z

klubem o hipotezach tego typu. Dodo czuje się świetnie w Romie, jest

podstawowym graczem w drugiej drużynie trudnej ligi włoskiej, teraz

zakwalifikowanej również do ćwierćfinału Coppa Italia.

 

Maicon?

- Otrzymał krytykę, moim zdaniem nie do wyjaśnienia. Jest prawdziwym mistrzem.

Wielu sportowców chciałoby mieć taką sprawność fizyczną w wieku 33 lat. Mówi za

niego boisko.
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